



MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia bertaraf BUMIPUTERA di bawah kod bidang **seperti senarai di bawah** yang masih sah dan dibenarkan membuat tawaran buat masa ini, mempunyai pengalaman, kewangan yang kukuh dan stabil serta peralatan yang mencukupi bagi melaksanakan kerja-kerja berikut:-

BUTIR – BUTIR TAWARAN & NO. RUJUKAN	KELAYAKAN SYARIKAT (KOD BIDANG)	TEMPAT, TARIKH & WAKTU DOKUMEN DIJUAL	HARGA DOKUMEN DIJUAL	TEMPAT, TARIKH & WAKTU SEBUT HARGA DITUTUP
SEBUT HARGA UNTUK MEMBEKALKAN DAN MENGHANTAR TONER DAN KATRIJ SERTA MELANTIK PANEL PELBAGAI TONER DAN KATRIJ UNTUK KEGUNAAN MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG NO. TAWARAN : MPM JKP / SH / 9 / 2020	010301 - PERALATAN PERCETAKAN SERTA AKSESORI DAN ATAU 020201 - MESIN-MESIN PEJABAT DAN AKSESORI DAN ATAU 210101 - HARDWARE (LOW END TECHNOLOGY)	TEMPAT KAUNTER PERKHIDMATAN PELANGGAN LOBI BLOK B MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG, JALAN PINANG RAJA, 32040 SERI MANJUNG 30 NOVEMBER 2020 (ISNIN) HINGGA 7 DISEMBER 2020 (ISNIN) PADA WAKTU PEJABAT	RM 40.00	TEMPAT PETI TAWARAN DI KAUNTER KHIDMAT PELANGGAN LOBI BLOK B MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG, JALAN PINANG RAJA, 32040 SERI MANJUNG TARIKH 7 DISEMBER 2020 (ISNIN) WAKTU 12.00 TENGAHARI
SEBUT HARGA UNTUK MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PELBAGAI ALAT TULIS DAN MELANTIK PANEL MEMBEKAL PELBAGAI ALAT TULIS UNTUK KEPERLUAN MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG NO. TAWARAN : MPM JKP / SH / 10 / 2020	020601 - ALATULIS (TIDAK TERMASUK BORANG DAN SEMUA JENIS KERTAS)		RM 40.00	
SEBUT HARGA KONTRAK PERKHIDMATAN PERLINDUNGAN TAKAFUL KEMALANGAN BERKELOMPOK UNTUK KAKITANGAN MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG NO. TAWARAN : MPM JKP / SH / 11 / 2020	221801 - SYARIKAT INSURAN (PERLU LESEN BANK NEGARA) DAN ATAU 221802 - BROKER INSURAN (PERLU LESEN BANK NEGARA)		RM 40.00	
SEBUT HARGA KONTRAK SKIM PERKHIDMATAN PERLINDUNGAN “GROUP TERM FAMILY TAKAFUL” (GTL) UNTUK KAKITANGAN MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG NO. TAWARAN : MPM JKP / SH / 12 / 2020	221801 - SYARIKAT INSURAN (PERLU LESEN BANK NEGARA) DAN ATAU 221802 - BROKER INSURAN (PERLU LESEN BANK NEGARA)		RM 40.00	

1. Dokumen Sebut Harga boleh disemak dan dibeli dengan bayaran dalam bentuk **TUNAI SAHAJA** (bayaran tidak akan dikembalikan) di **Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung, Jalan Pinang Raja, 32040 Seri Manjung, Perak Darul Ridzuan** mulai **30 November 2020** sehingga **7 Disember 2020** mengikut waktu berikut:

HARI	WAKTU OPERASI KAUNTER PERKHIDMATAN PELANGGAN, MPM	
ISNIN-KHAMIS	8.15 pagi – 1.00 petang	2.15 petang – 4.15 petang
JUMAAT	8.15 pagi – 12.00 tengahari	2.45 petang – 4.15 petang

2. Dokumen tawaran akan dijual seperti tarikh di atas pada waktu pejabat.
3. Dokumen tawaran **TIDAK akan dijual** selepas tempoh tersebut.
4. Dokumen Sebut Harga hanya dijual kepada Syarikat sah yang menunjukkan **Sijil Kementerian Kewangan Malaysia bertaraf BUMIPUTERA** sahaja. **Wakil Syarikat tidak dibenarkan**. Semasa pembelian Dokumen **Sebut Harga**, Penyebut Harga hendaklah mengemukakan **SIJIL ASAL** (untuk pengesahan) dan **SESALINAN DOKUMEN** berikut (tidak dikembalikan) bersama **CAP SYARIKAT**:
 - a. Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat dari Kementerian Kewangan yang lengkap menyatakan Kod Bidang berkaitan serta masih berkuatkuasa;
 - b. Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera dari Kementerian Kewangan yang masih berkuatkuasa; dan
 - c. Salinan Perakuan Pendaftaran Borang D (Perakuan Pendaftaran) atau Borang E (Perakuan Pembaharuan Pendaftaran), Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) bagi Syarikat Enterprise; lengkap bersama senarai nama pemilik.
5. Kontraktor dinasihatkan untuk membuat pendaftaran lebih awal di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung iaitu **Sebelum Tarikh Mula Penjualan** atau **Pendaftaran boleh dibuat melalui <https://forms.gle/AwykNmZppvnCgPxq6>** atau scan barcode ini.



Sebarang pertanyaan boleh hubungi :-
Puan Nurul Fazwani Fazween bt Mohd Pua'ad
Jabatan Khidmat Pengurusan di talian 05-6898805/06.

6. Majlis Perbandaran Manjung tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran. Pihak Majlis juga tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang Dokumen Sebut Harga yang tidak terdapat di dalam Peti Tender setelah Peti Tender dibuka.
7. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran yang disediakan di **Kaunter Perkhidmatan Pelanggan, Majlis Perbandaran Manjung, Jalan Pinang Raja, 32040 Seri Manjung, Perak pada atau sebelum jam 12.00 tengahari pada 7 Disember 2020 (Isnin)**. Dokumen tawaran yang diterima selepas masa yang ditetapkan atau yang tidak lengkap akan ditolak.

Bukti penghantaran bukan bukti penerimaan.
Sila rujuk Laman Web : www.mpm.gov.my

**YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN MANJUNG,
PERAK DARUL RIDZUAN**